



Bentley B06

Beneath a knurled exterior, inspired by Bentley's famous radiator grilles, this chronograph contains two world exclusives. The first is a variable tachymeter used to calculate average speed independently of elapsed time, distance covered, or speed reached. The secret behind the second prowess resides in a patent which Breitling filed in 1926: a 30-second chronograph. By sweeping the dial once in half a minute, the red-tipped hand ensures extremely accurate 1/8th second readings. A performance worthy of the Breitling for Bentley spirit. ----- Mechanical automatic, Breitling B06 Manufacture calibre, COSC chronometer certified. Steel case. Hours, minutes, seconds, chronograph, tachymeter, date. Retail prices: CHF 10,190 (incl. sales tax) USD 10,515 (excl. sales tax) from € 9,650 (incl. sales tax)

| | |
|----------------|--|
| Movement | Mechanical automatic, Breitling B06 Manufacture calibre, COSC chronometer certified, 28,800 vib/hour, power-reserve of more than 70 hours |
| Functions | Hours, minutes, seconds, chronograph, date, tachymeter |
| Case | Steel, 49 mm Rotating pinion bezel with variable tachymeter (circular slide rule) Cambered sapphire crystal with anti-reflective coating on both sides Sapphire crystal back Water-resistant to 100 metres |
| Dial | Royal Ebony 15-minute counter at 3 o'clock, 6-hour counter at 6 o'clock, small seconds at 9 o'clock 30-second central chronograph hand Date between 4 and 5 o'clock |
| Bracelet/Strap | Black rubber |



Bentley B06

Sous un carénage moleté inspiré des célèbres calandres Bentley, ce chronographe renferme deux exclusivités mondiales. A commencer par un tachymètre variable, qui permet de calculer une vitesse moyenne indépendamment du temps écoulé, de la distance parcourue ou de la vitesse atteinte. C'est dans un brevet déposé par Breitling en 1926 que réside le secret de la seconde pousse : un chronographe 30 secondes. En décrivant un tour de cadran en une demi-minute, l'aiguille à pointe rouge assure une lecture très précise des temps chronométrés au 1/8e de seconde. Une performance qui s'inscrit en droite ligne de l'esprit Breitling for Bentley. ----- Mouvement mécanique à remontage automatique, calibre manufacture Breitling B06 certifié chronomètre COSC. Boîtier en acier. Heure, minute, seconde, chronographe, tachymètre, date. Prix publics : CHF 10'190.- (TTC) USD 10'515.- (HT) € dès 9'650.- (TTC)

| | |
|-----------|--|
| Mouvement | Mécanique à remontage automatique, calibre manufacture Breiling B06, certifié chronomètre COSC, 28'800 alternances/heure, réserve de marche supérieure à 70 heures |
| Fonctions | Heure, minute, seconde, chronographe, date, tachymètre |
| Boîtier | Acier, 49 mm Lunette tournante à crémaillère avec tachymètre variable (règle de calcul circulaire) Glace saphir bombée antireflet double face et fond saphir transparent Étanche à 100 mètres |
| Cadran | Royal Ebony Compteurs 15 minutes, 6 heures et petite seconde à respectivement 3h, 6h et 9h Trotteuse de chronographe 30 secondes au centre Date à 4h30 |
| Bracelet | Caoutchouc noir |